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Présentation de l'éditeur
Quoi de plus enchanteur qu'un séjour à Tahiti ? Kévin, son jumeau Nicolas et leur soeur Alice rêvaient déjà
de plage, de soleil et de surf, mais la rencontre avec deux jeunes Tahitiens va rapidement les plonger dans
une aventure palpitante. Quels sont les mystérieux ennemis qui dans l'ombre veulent empêcher Hina de
participer au concours de tamouré ? Où est dissimulée la perle de la reine Pomaré volée au Musée des Îles ?
Quelle est la réponse à la fameuse question de Gauguin qui permettrait de résoudre l énigme ? What could be
more delightful than a trip to Tahiti? Kevin, his twin brother, Nicolas, and their sister Alice were already
dreaming of sea, sun and surfing, but their encounter with two young Tahitians rapidly plunges them into a
thrilling adventure. Who are the mysterious enemies, plotting in the dark, who want to prevent Hina from
taking part in the tamure contest? Where is the pearl of Queen Pomare hidden, stolen from the Museum of
the Islands? What is the answer to Gauguin's famous question which would enable the riddle to be solved?
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